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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:743 Kronofogdens auktionsverksamhet

Nyligen skrev DN om att Kronofogdemyndigheten sålt 130 kilo lustgas via sin 
auktion. Tidigare har det uppdagats att Kronofogden sålt skottsäkra västar till 
kriminella.

Kronofogdens försäljningar har väckt starka reaktioner, särskilt bland de i 
vården som möter personer som missbrukat lustgas. Samtidigt hänvisar 
Kronofogden till att de är skyldiga att sälja allt som har ett värde på över 1 000 
kronor, så länge det är lagligt.

Med anledning av det som nu framkommit i DN vill jag fråga justitieminister 
Gunnar Strömmer:

 

Avser ministern att ta initiativ till att se över regelverket kring Kronofogdens 
auktionsverksamhet?

………………………………………

Andreas Lennkvist Manriquez (V)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-31
Besvaras senast
2025-02-12 kl. 12.00


